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Helyben

7 7s:lelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (21 bekezdése. valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012 .

évi XXXV1 . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Pinté r
Sándor miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Nem minden az, aminek látszik, vagyis nem minden sárga autó taxi Budapest utcáin' .”,

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Nem régiben szereztem tudomást arról az új keletű problémáról, hogy az elmúlt időszakban

körülbelül 1500 autó esett ki a budapesti tagi-piacról . és előre láthatóan ebben az évben i s

hasonló tendenciák várhatóak . Sok autóról eltávolításra kerül a sárga fólia . de számos esetbe n

ez elmarad, tekintettel arra, hogy a fólia eltávolítása jelent ős költséggel jár .

A vállalkozását abbahagyó taxis így sárga színűen eladja járm űvét, vagy civil autókén t

használja azt tovább. Sokan direkt keresik az ilyen autókat, melyekkel feketén lehet taxizn i

fehér rendszámmal . A turisták ugyanis már automatikusan messzirő l integetnek minden sárga

autónak. De sajnos sok volt taxis is kihasználja ezt a feketén kínálkozó pénzkereset i

lehetőséget .



Legjobb lenne ennek elkerülésére egy jogszabály módosítás megalkotása . mely kötelezővé

tenné, hogy a sárga rendszám eltávolításával egyidej űleg a sárga fóliát is kötelező lenne

eltávolítani . Amennyiben erre nincs lehetőség. a sárgaszínű fehérrendszámú gépjárműveke t

fokozottabb ellenőrrésnek kellene alávetni, hogy nem végeznek-c velük taxi-szolgáltatást, é s

amennyiben az ellenőrzés során engedély nélkül taxizásra derülne fény, akkor nagyo n

szigorúan kellene ellenük fellépni . akár a rendszámuk leszereltetésével, és a jogosítványu k

elvételével is, így talán visszaszorítható lenne a feketepiac és a jogszer ű tlen munkavégzés .

Fent leírtak alapján kérdezem Miniszter urat :

1. Tudomása van-e a fent leírt taxis problémáról, amennyiben igen, dolgoznak-e már a

probléma felszámolásán?

2. Kívánják-e szigorítaní az ellenőrzéseket ezen szabálytalanságok kisz űrésére? Ezze l

összefüggésben milyen szankciókat látnak alkalmazhatónak, szóba kerülhet-e a

, .taxishiénák" rendszámtábláinak leszerelése, vagy jogosítványaik elvétele ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest. 2017. június 26 .

Tisztelettel,

dr. Staudt Gábor

Jobbik Magyarországért Mozgalom
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